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Gdańsk, 29.06.2022 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XXIV SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. XXIV sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 18:35 w środę 

29.06.2022 r. w salce konferencyjnej przy kościele pw. Miłosierdzia Bożego 

(ul. Myśliwska 25 w Gdańsku) po zebraniu kworum. Sesja odbywała się poza siedzibą 

Rady Dzielnicy z powodu konieczności zachowania środków bezpieczeństwa związanych 

z epidemią koronawirusa COVID-19. 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady XXIV sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz stwierdził ich prawomocność (obecnych 11 radnych). 

3. Wybór protokolanta. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, 

że sam sporządzi protokół z XXIV sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że wnioski 

złożone mailowo przez Radną Halinę Wojnicz zostały wstępnie omówione przed 

zebraniem kworum i formalnym rozpoczęciem sesji, a dyskusja będzie 

kontynuowana w kolejnych punktach porządku obrad. 

4.2. Przyjęto porządek obrad. 

(11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXIII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

5.1. Radna Halina Wojnicz powiedziała, że wyczytała, że prowadzone są prace 

studentów dot. charakteru ul. Myśliwskiej. Przypomniała, że w poprzednich latach 

był stworzony projekt prof. Rozmarynowskiej dot. dawnego Dworu Migowo. 

Podkreśliła, że niezbędne jest usunięcie ogrodzenia i otworzenie tego terenu, 

ponieważ jest to teren wpisany do rejestru zabytków. 

5.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski stwierdził, że wypowiedź 

Radnej Haliny Wojnicz nie zawiera wniosku, który mógłby potraktować jako 

poprawkę lub uzupełnienie do protokołu. 

5.3. Radny Grzegorz Giżewski zaproponował, aby stosować regułę procedowania 

wyłącznie uwag do protokołu zgłoszonych pisemnie przed sesją. 

5.4. Radny Ryszard Kłos powiedział, że radni, którzy nie brali udziału w poprzedniej 

sesji, nie powinni głosować w sprawie zatwierdzenia protokołu, ponieważ nie mają 

wiedzy, jak przebiegały obrady. 

5.5. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że uwaga 

Radnego Ryszarda Kłosa jest logiczna, jednak oddanie głosu jest indywidualną 

decyzją każdego radnego. 

5.6. Zatwierdzono protokół z XXIII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(8 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”) 
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6. Dyskusja w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2022. 

6.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przypomniał, że na 

poprzedniej sesji rozdysponowane zostały środki finansowe na tzw. projekty 

miękkie. Pozostała kwota 229 642 zł, którą zgodnie z uchwałą budżetową należy 

przeznaczyć na wybrane projekty z zakresu „infrastruktury i inwestycji”. 

6.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, aby rozważnie 

podejść do decyzji w sprawie wyboru projektów inwestycyjnych, ponieważ 

ostatnie miesiące pokazują problemy z rozstrzygnięciem przetargów, np. skatepark 

w Multi Parku Morena, czy remont sali gimnastycznej i basenu w Szkole 

Podstawowej nr 2 – zgłoszone oferty znacznie przewyższają założony budżet. 

Lepiej dołożyć do dotychczasowych inwestycji, niż rozpoczynać kolejną, na którą 

może nie starczyć środków. 

6.3. Paweł Szostak, pomysłodawca projektu „Zielone serce dzielnicy Piecki-Migowo 

– Park Morena-Rakoczego” przedstawił założenia urządzenia ogólnodostępnego 

parku pomiędzy Galerią Morena, sklepem Lidl oraz kościołem pw. Bożego Ciała. 

Powiedział, że projekt z dużą liczbą głosów mieszkańców zwyciężył w Budżecie 

Obywatelskim 2022 i obecnie jest na etapie zamówienia na opracowanie 

dokumentacji. Dodał, że budżet projektu jest na razie niewystarczający, dlatego 

złożył wniosek do budżetu Rady Dzielnicy oraz do kolejnej edycji Budżetu 

Obywatelskiego. 

6.4. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odczytał treść maila 

nieobecnej Radnej Olgi Strojny: „W kwestii rozdzielenia środków przeznaczonych 

na inwestycje chciałabym zasugerować Radnym równy podział kwoty pomiędzy 

dwa projekty dużych parków u nas w dzielnicy, czyli Parku Uphagenów 

oraz Rakoczego. Są to sztandarowe inwestycje i uważam, że warto zwiększyć pulę 

dla tych zadań. Ze względu na inflację koszty obu pójdą znacząco w górę. Już w tej 

chwili po wynikach przetargów widać, że miasto przeznaczyło na inwestycje 

za małe kwoty i przetargi kończą się bez rozstrzygnięcia. Jednocześnie 

ew. projekty mniejsze będą zdecydowanie droższe niż było to planowane 

na początku roku i nie będzie możliwa ich realizacja we wnioskowanych kwotach 

(zwłaszcza projekty samodzielne, bez dodatkowego finansowania z miasta)”. 

6.5. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że warto część 

środków przeznaczyć na „Odnowienie elewacji budynku NZOZ Morena”, które już 

trwa i warto ten projekt kontynuować. 

6.6. Paweł Szostak przypomniał, że malowanie budynku przychodni uzyskało zostało 

słabo ocenione w ankiecie dot. oceny wydatków Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

w 2021 roku. 

6.7. Radny Grzegorz Giżewski odpowiedział, że problemy z tym projektem wynikały 

przede wszystkim z ciśnienia, aby malować w grudniu w niekorzystnych 

warunkach atmosferycznych. Obecnie malowanie jest poprawiane inną techniką. 

6.8. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak powiedział, że Rada Dzielnicy ponosi 

konsekwencje złych decyzji instytucji miejskich. 
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6.9. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że rezygnacja 

z tego projektu byłaby przyznaniem się do porażki. 

6.10. Radny Ryszard Kłos odpowiedział, że idea była dobra, ale jej realizacja nie wyszła, 

dlatego trzeba się w odpowiednim momencie wycofać, a nie dalej w to brnąć. 

6.11. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przypomniał, że Komisja 

Infrastruktury i Zagospodarowania Przestrzennego przed sesją budżetową 

rekomendowała przeznaczenie 200 000 zł do podziału na wnioski: „Zielone serce 

dzielnicy Piecki-Migowo – Park Morena-Rakoczego” i „Park Uphagenów” 

oraz przeznaczenie mniej niż połowy wnioskowanej kwoty 100 000 zł na wniosek 

„Odnowienie elewacji budynku NZOZ Morena od strony ulic Rakoczego 

i Piecewskiej”. W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz 

Zakrzewski poinformował, że podda obie propozycje Komisji pod głosowanie. 

6.12. Głosowanie ws. propozycji przeznaczenia kwoty 200 000 zł do równego podziału 

na: wniosek nr 31 zestawienia wniosków do budżetu Rady Dzielnicy „Zielone 

serce dzielnicy Piecki-Migowo – Park Morena-Rakoczego” oraz wniosek nr 36 

zestawienia wniosków do budżetu Rady Dzielnicy „Park Uphagenów”. 

Propozycję przyjęto. 

(10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

6.13. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że w związku 

z przyjęciem propozycji z pkt. 6.12. podda pod głosowanie przeznaczenie 

pozostałej kwoty 29 642 zł na wniosek „Odnowienie elewacji budynku NZOZ 

Morena od strony ulic Rakoczego i Piecewskiej”. 

6.14. Radny Ryszard Kłos zgłosił wniosek, aby tę kwotę również dodać do wniosków: 

„Zielone serce dzielnicy Piecki-Migowo – Park Morena-Rakoczego” i „Park 

Uphagenów”. 

6.15. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że w takim 

wypadku przeprowadzi głosowanie nad wyborem jednej z dwóch zgłoszonych 

propozycji. 

6.16. Głosowanie ws. propozycji przeznaczenia kwoty 29 642 zł: 

a. wniosek nr 37 zestawienia wniosków do budżetu Rady Dzielnicy „Odnowienie 

elewacji budynku NZOZ Morena od strony ulic Rakoczego i Piecewskiej” 

– 5 głosów, 

b. wniosek nr 31 zestawienia wniosków do budżetu Rady Dzielnicy „Zielone 

serce dzielnicy Piecki-Migowo – Park Morena-Rakoczego” oraz wniosek nr 36 

zestawienia wniosków do budżetu Rady Dzielnicy „Park Uphagenów” 

– 6 głosów. 

Wybrano propozycję przeznaczenia kwoty 29 642 zł zapisaną w pkt. 6.16b. 

6.17. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zgłosił zastrzeżenia 

do wyników głosowania i powiedział, że należałoby je powtórzyć, najlepiej 

w trybie tajnym. 

6.18. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski stwierdził, że przed 

głosowaniem nikt nie zgłaszał uwag do trybu głosowania, a niekorzystny wynik 

nie może być podstawą do powtórzenia głosowania, w związku z czym uznaje 

wyniki za wiążące. Dodał, że decyzją Rady Dzielnicy przeznaczono 
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po 114 821 zł na wniosek nr 31 zestawienia wniosków do budżetu Rady Dzielnicy 

„Zielone serce dzielnicy Piecki-Migowo – Park Morena-Rakoczego” oraz wniosek 

nr 36 zestawienia wniosków do budżetu Rady Dzielnicy „Park Uphagenów”. 

6.19. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że wpłynęło 

odwołanie Klubu Seniora przy Stowarzyszeniu Przyjaciół Piecek-Migowa 

w Gdańsku Dom Sąsiedzki od decyzji Rady Dzielnicy w sprawie braku 

dofinansowania wniosku złożonego do budżetu Rady Dzielnicy. Odbyło się 

spotkanie przedstawicieli Rady Dzielnicy i Klubu Seniora, po którym Klub Seniora 

przedstawił uzupełnienie swojego wniosku z prośbą o ponowne jego rozpatrzenie. 

6.20. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przedstawił odwołanie 

Klubu Seniora i prowadzono dyskusję w tej sprawie. Wskazano, że budżet Rady 

Dzielnicy nie posiada obecnie żadnej rezerwy, więc przyznanie środków 

finansowych na ten wniosek wymagałoby zmiany finansowania już rozpoczętych 

projektów. W związku z brakiem głosów sprzeciwu Rada Dzielnicy podtrzymała 

decyzję z XXIII sesji, z zastrzeżeniem, że powróci do tego wniosku, jeśli 

w budżecie pojawią się niewykorzystane środki lub oszczędności. 

6.21. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że przed 

sesją wpłynął również wniosek Rodzinnych Ogródków Działkowych „Morena” 

na „Festyn integracyjny” za kwotę 7 000 zł. W związku z brakiem głosów 

sprzeciwu Rada Dzielnicy wniosek odrzuciła, ponieważ został zgłoszony 

po terminie. 

7. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wniosków do Bazy Priorytetów Inwestycyjnych. 

7.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił projekt uchwały 

wraz z zadaniami inwestycyjnymi, które Zarząd Dzielnicy uznał za priorytetowe. 

7.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że pkt. „Budowa 

drugiego prawoskrętu z ul. Rakoczego w ul. Bulońską” jest niezasadny, ponieważ 

obecnie jest realizowane inne rozwiązanie mające na celu udrożnienie ruchu 

na tym skrzyżowaniu poprzez udostępnienie możliwości skrętu w prawo z pasa 

środkowego. Dodał, że Rada Dzielnicy otrzymuje liczne wnioski dot. tego tematu. 

7.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zgłosił autopoprawkę 

do projektu uchwały: wykreślenie w §1 pkt. 1. „Budowa drugiego prawoskrętu 

z ul. Rakoczego w ul. Bulońską”. 

7.4. Radny Ryszard Kłos zgłosił wniosek o dodanie w §1 projektu uchwały pkt. 6  

o treści „Budowa wydzielonego prawoskrętu z ul. Piecewskiej w ul. Jaśkowa 

Dolina”. 

Wniosek przyjęto w związku z brakiem głosów sprzeciwu. 

7.5. Radny Ryszard Kłos zgłosił wniosek o dodanie w §1 projektu uchwały pkt. 7 

o treści „Likwidacja przyczółku między prawoskrętem do ul. Rakoczego 23 

(budynki Polnord) oraz prawoskrętem do sklepu Lidl”. 

Wniosek przyjęto w związku z brakiem głosów sprzeciwu. 

7.6. Podjęto Uchwałę Nr XXIV/59/2022 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wniosków do Bazy Priorytetów Inwestycyjnych. 

(11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

 



5 

 

8. Przedstawienie sprawozdania Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności w roku 2021. 

8.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przedstawił sprawozdanie 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności w roku 2021. Powiedział, 

że sprawozdanie zawiera również statystyki obecności radnych podczas sesji. 

9. Przedstawienie sprawozdań Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności 

w roku 2021. 

9.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odczytał sprawozdanie 

Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych złożone przez Radną Monikę Matwiejszyn. 

9.2. Radny Grzegorz Giżewski przedstawił sprawozdanie Komisji Sportu i Rekreacji. 

9.3. Pozostałe Komisje (Infrastruktury i Zagospodarowania Przestrzennego, Edukacji 

i Kultury oraz Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska) nie złożyły sprawozdania. 

10. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Zarządu Dzielnicy 

Piecki-Migowo z działalności w roku 2021. 

10.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił sprawozdanie 

Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności w roku 2021. 

10.2. Radny Grzegorz Giżewski zwrócił uwagę, że wciąż zawieszone są dyżury radnych. 

10.3. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że jeśli sytuacja 

związana z epidemią koronawirusa COVID-19 będzie stabilna, to dyżury będą 

wznowione po wakacjach. 

10.4. Podjęto Uchwałę Nr XXIV/60/2022 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

przyjęcia sprawozdania Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności 

w roku 2021. 

(11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

11. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektów zgłoszonych 

do Budżetu Obywatelskiego 2023. 

11.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przedstawił projekt uchwały. 

Powiedział, że wszystkie projekty w projekcie uchwały zostały zaopiniowane 

pozytywnie. Dodał, że opinia Rady Dzielnicy nie jest wiążąca, ale jest pomocna 

na etapie weryfikacji Budżetu Obywatelskiego. Poprosił o zwrócenie uwagi, 

czy zgłoszone projekty rzeczywiście mogłyby być realizowane, czy nie występuje 

kolizja z innymi planami. 

11.2. Podjęto Uchwałę Nr XXIV/61/2022 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

zaopiniowania projektów zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego 2023. 

(9 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

12. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

12.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił informację 

na temat ostatnich wydarzeń, które odbyły się na terenie dzielnicy, 

m.in. zakończenie jubileuszu 40-lecia utworzenia Szkoły Podstawowej nr 1, 

festyny przy szkołach, pchli targ, gry terenowe, sprzątanie dzielnicy, 

czy konsultacje społecznie „Jak wyobrażasz sobie ulicę Myśliwską?” 

(we współpracy z studentami Gospodarki Przestrzennej Wydziału Architektury 

Politechniki Gdańskiej). 
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12.2. Radny Grzegorz Giżewski powiedział, że do Rady Dzielnicy wpłynął list z prośbą 

o pomoc od mieszkanki, która twierdzi, że jest prześladowana przez sąsiadów. 

List został przekazany na policję. 

13. Komunikaty i wolne wnioski. 

13.1. Radna Halina Wojnicz powiedziała, że LWSM „Morena” planowała przenieść plac 

zabaw przy ul. Marusarzówny 11, jednak oburzeni mieszkańcy poprosili ją 

o pomoc i jej interwencja pomogła, aby ten pomysł został porzucony. Dodała, 

że zgłosiła również odwołanie od rozpoczęcia prac przez firmę Rutkowski 

Development Sp. j. związanych z budową drogi wewnętrznej wraz z przebudową 

parkingu, budową muru oporowego, oświetlenia i przyłączem kanalizacji 

na działce nr 375/29 przy ul. Belgradzkiej, ponieważ ta działka jest własnością 

LWSM „Morena” i jest to kolejna próba przejęcia majątku Spółdzielni. 

13.2. Radna Halina Gostomska wskazała, że problemem jest to, że miasto wydaje 

pozwolenia na budowę dla inwestycji, które nie mają dojazdu do swojej działki. 

13.3. Małgorzata Gumieniak przedstawiła pomysł, aby na dzielnicy postawić pojemniki 

na psie odchody. 

13.4. Radny Ryszard Kłos powiedział, że każdy organ LWSM „Morena” musi 

funkcjonować na podstawie przepisów prawa, a od marca 2020 r. Rada Nadzorcza 

LWSM „Morena” nie odbywa posiedzeń, a mimo to powstają uchwały. 

14. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zamknął obrady XXIV sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 20:35. 

 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 


